
Ook deze consultatie gaat weer over een veiling van een frequentie om  5 G te kunnen 
implementeren. Werkelijk ik snap niet waar deze overheid mee bezig is. Er is nog geen enkel 
onderzoek gedaan  naar wat voor gevolgen voor de gezondheid implementatie van 5G heeft. De 
limieten die Nederland hanteert zijn werkelijk een lachertje en geven geen enkele,  let wel geen 
enkele bescherming. Hoe durft deze overheid elke keer maar weer te verkondigen dat de 
hoeveelheid straling binnen de limieten is m.a.w, dat alles veilig is en mocht men klachten krijgen 
dan kan het niet aan de straling liggen, want binnen de limieten toch.

Zoals u zult begrijpen ben ik tegen deze veiling. Doe eerst maar eens gedegen onderzoek naar de 
gezondheidsrisico’s en wat mij betreft zou de Gezondheidsraad zich moeten schamen.


